
Protokoll nr 2/2025 
 
Protokoll fört vid styrelsemöte via Teams med Rasklubben för Shih-Tzu 2025-02-04 
 
Närvarande: Ordförande Petra Forslund, ordinarie ledamöter Rose-Marie Johansson, Anette 
Håkansson, Katina Wiberg, Leslie-Anne Bergqvist anslöt till mötet kl 19:00, Yvonne Rask, 
Lillvi Dellgren och Nina Lundblad 
 
Anmält förhinder: Viktoria Frimodig  
 
1. Mötets öppnande 
Ordförande Petra Forslund öppnade möte och hälsade alla deltagare välkomna 
 
2. Val av protokollförare  
Lillvi Dellgren valdes till protokollförare 
 

3. Val av justerare 
Anette Håkansson utsågs till justerare jämte ordföranden 
 
4. Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes 
 
5. Föregående mötesprotokoll 
Föregående mötesprotokoll nr 1/2025 gicks igenom och lades därefter till handlingarna. 
Protokollet från extra årsmötet 13/1-2025 gicks igenom och lades till handlingarna. 
 
6. Rapporter 
a. Ekonomisk rapport 
Styrelsen gick igenom den ekonomiska rapporterna som är utskickad. 
Balans och resultatrapport per 2024-12-31. Kostnad för Bulletinen för 2024. 
Balans och resultatrapport per 2025-01-31. 

Balans och resultatrapport avseende 2024 är skickat till revisorerna för granskning.  
Vi måste även börja arbeta med vår budget för 2025 som ska vara med på årsmötet.  
Namnet måste ändras på banken. 
 
b. Rapport från ordförande 

Ordförande har skickat ett exemplar av Championboken del 5 till SKK:s bibliotek. Då vi har 
ett ISBN-nummer skriver ordförande till Kunglig biblioteket och frågar om vi kan få ha den 
där. 
Har till Bulletinen skrivit och skickat in minnesord över de två hedersmedlemmar som 
avlidit. Har fått Tack kort från avliden medlems sambo. 
Skickat inventering över varulager till kassören.  
Inventerat Championböckerna 34 st Del 1-3 med 2 pärmar, 8 st del 2, 63 st del 3, 0 st del 4, 

161 st del 5. Samtliga delar finns hos Petra och Stig-Erik. 
 
c.  Rapport från sekreteraren 



Har från medlem fått in förslaget ”Shih-Tzu Sällskapet ” till extra årsmötet 13/1 som nytt 
namn på klubben.  
Från Diciplin nämnden att vi inte angett vilken/vilka grundregler som ska ligga till grund för 
anmälan. Svarat att vi anser det vara punkt 1:2 i Svenska Kennelklubbens grundregler 
 
Stadgeförslag inför extra årsmötet är utskickat. SDHK skickat påminnelse om inrapportering 
av medlemmar. Viktoria har redan gjort det men fyller i den listan de skickat nu. Katina har 
skickat ut den nya loggan.  SDHK om Specialklubbsmöte 11/2 och 14/3. Inget för oss då vi är 
Rasklubb. Katina och Linnea har efterlyst inloggningen till one.com. 
Ordförande skickat påminnelse om att vi ska ändra till nya klubbnamnet i våra 
mailsignaturer. Skickat kallelse till avstämningsmötet 29/1 ang Bulletinen och Årskrönikan.  
Från SÄKK fått avtal Ras-och specelklubbar i samarbete med SÄKK på Ryda sportfält 2025. 
Skickat till UK. Ordförande har gjort en inventering av championböckerna. Fått påpekande 
från medlem om fel i protokoll. Åtgärdat.  
Inbjudan från Västernorrlands kennelklubb att arrangera utställning påsken 2028. Till UK 
Medlemsstatistik till årskrönikan från Viktoria. Arbetsordningen från 2023 till Årskrönikan 

från Viktoria.  
Diskussioner om reseersättning till årsmötet. 
Sveriges Hundungdom kallelse Representantskapsmöte 27 september. 
Rapporter från de olika ansvarsområden. 
Protokoll från Extra årsmötet utskickat till styrelsen. 
Har svarat ang motionen från SSPK att vi ställer oss bakom den. 
 
d. Rapport från medlemskordinatorn 
Skickat ut medlemslistorna till styrelsen. 325 medlemmar, 3 färre än förra månaden. Tog 
upp att hon ville ha hjälp med det att förnya välkomst breven till nya medlemmar på förra 
mötet. Ordförande undrade om hon själv kunde fråga någon om hjälp. Hon fick tyvärr ingen 
återkoppling till det. 
  
e. Rapport från AU 
Inget att rapportera 

 
f. Rapport från AK   
Skickat in RAS igen. Plockat fram material till Årskrönikan 2024. Ska gå igenom och skriva 
ned nya avelsråden där vi följer SKK:s rekommendationer. Tittar på SDHK:s avelsråd på 
deras hemsida. 

 
g. Rapport  från UK 
UK hade möte 11/1-2025 via messenger.De har planerat lite för 2026. Inventerat rosetter. 
Det är fortfarande lugnt på utställningsidan. 
 
h. Rapport från tidningsgruppen 
Ordförandens rader saknas. Föreläsare och tema till årsmötet ska också in i annonsen. 

 
i. Rapport från PR-ansvarig 
Facebook: Har med hjälp av Ordförande som huvudadmin för facebooksidan bytt bild och 
namn på sidan. Namnet har nu gått igenom. 



Instagram: Har bytt bild till nya loggan samt uppdaterat beskrivningen så att det numer står 
Rasklubben för Shih Tzu. 
 
Händelser aktuella hemsidan: 
2025/01/09 - UK´s hemsida uppdaterad med topplistan för 2024 
2025/01/14 – Ny logga för Rasklubben för Shih Tzu 
2025/01/30 – Kritiker från Vilsta utlagt. Ny tillfällig logga till hemsidan uppdaterad  
2025/02/02 -  Alla kritiker från 2024 ligger ute på UK:s hemsida. Samt kritikerna från Mydog 
2025. 
Nya hemsidan händelser: 
Framsidan klar 
Klubben samt underflikar klar 
Om Shih Tzu + underflikar klar 
Avelskommittén + underflikar klar 
Utställningkommittén + underflikar klar 
Hemsidan beräknas vara klar för publicering innan februari månads slut.  

 
Styrelsen är mycket nöjda med hur nya hemsidan ser ut. 
 
Namnet måste bytas ut på one.com.  
För information som bara är relevant för t ex styrelsen kan man skapa en sluten grupp på 
Facebook.  Där kan man ha t ex en lista på vem som har vad för förvaring m m. 
 
AK behöver uppdatera sin sida och styrelsen beslutade att gammal inaktuell information 
skulle rensas bort från hemsidan.  
 
Beslut: Gammal inaktuellt information rensas bort från hemsidan. 
 
j. Rapport från kennelregistret 
Ordförande har funderat på om vi skulle tillskriva de kennlar som inte är medlemmar och 
erbjuda dem ett gåvomedlemskap. Kanske vi kan få någon intesserad. Vi funderar till nästa 

möte. 
 
k. Rapport från aktivitetsansvarig 
Inget att rapportera. 
 

7. Svenska Kennelklubben 
Inget nytt under punkten idag.  
 
8. Bordlagda frågor från tidigare möten 
Årsmötet 
Ordinarie årsmötet 16 mars. Petra får reda på om tänkt föreläsare kan komma  i det 
snaraste. Vi har ett förslag på mötesordförande som kollas upp. Styrelsen träffas kl 11:30. Vi 

bokar kaffe och smörgås från kl 12. Leslie-Anne bokar fikan och kollar upp om de serverar 
någon form av mat i fall någon är intresserad av att äta innan hemfärd. Hon påminns om att 
beställa vegetariskt, gluten och laktosfria alternativ. 
Petra beställer rosetterna till topplistornas vinnare.  



Hannah tillfrågas om hon kan sitta sekreterare på mötet. 
Allt material till Årsmöteshandlingarna skickas till ordföranden. Senast 2 mars skall 
handlingarna läggas ut hemsidan. 
Reseersättning för bl a revisorer togs upp till diskussion. 
Våra stadgar § 7 Mom 4 säger om närvarorätt bl a: 
Av årsmötet vald ordförande för årsmötet 
Av årsmötet valda revisorer och revisorsuppleanter 
Av årsmötet valda ledamöter i valberedningen. 
Är någon av ovannämnda personer medlem gäller för denne samma som för annan medlem. 
 
§ 7 Mom 6 Kostnader 
Klubben svara för samtliga kostnader för övriga angivna personer enligt §7 mom 4 vid 
ordinarie och extra årsmöte, 
SKK svara för samtliga kostnader för av SKK utsedda representanter 
Är någon av dessa medlem gäller för denne samma som för annan medlem.  
 

Beslut: 
Styrelsen beslutade att ingen resersättning utgår enligt stadgarna §7 mom 6 då de är 
medlemmar. 
Beslutet var enhälligt. 
 
9. Bulletinen/tidningsgruppen 
Information om fortsatt material till Championboken kommer i nr 2. Vi ska försöka hålla oss 
till max 60 sidor av nr 1. 
Vi behöver från Postnord kolla upp vilka villkor som gäller för ca 350 utskick av Bulletinen. 
 
10. Utställning/tävling 
UK kollar upp om vi kan använda handskrivna kritikerlappar på våra utställningar.  
 
11. SDHK 
Medlemsmötet på SDHK var mycket nyttigt och intressant. 126 deltagare, Petra och Lillvi 

deltog och de lämnade en liten rapport från mötet. Blaand annat diskuterades: 
Till valen till SDHK:s styrelse går nu valen till som på KF. Man kan inte längre föreslå och 
nominera namn på mötet utan alla nominerade måste vara nominerade till valberedningen. 
Är personen bara nominerad till en post kan den inte på mötet nomineras till  någon annan 
post. Information kommer ut på deras hemsida. 

Diskussion om Hundsport Special. Kostnaden ligger i dag hos Länsklubbarna och de är inte 
längre villiga att ta hela den kostnaden. Är vi villiga att slåss för den? Vi kan diskutera på 
medlemsmötet. 
En revidering av stadgarna kom i januari till SDHK. Kommer inom kort att läggas ut på deras 
hemsida. Viktigt att vi tar del av den. 
Sen var det andra disskusioner också.  
Vi uppmanar till medverkan på deras medlemsmöte då det var mycket nyttigt och intressant 

som avhandlades. 
 
12. Medlemsmöten 
12 februari kl 19. Vi kör ” ordet är fritt ”.  



 
13. Beslut 
 
Beslut: Styrelsen beslutade att gammal inaktuellt information skall rensa från hemsidan. 
 
Beslut: Ingen reseersättning utgår enligt våra stadgar §7 mom 6 till medlemmar som har 
uppdrag på årsmötet. Beslutet var enhälligt. 
 
14. Övriga frågor 
Förslag kom på att i Bulletinen nr 2 ha temat Pälsvård. Till exempel lite foton på olika 
tofsuppsättningar. Katina lägger ut på Facebook att medlemmarna ska komma med sina 
bästa pälsvårdstips till Bulletinen. 
 
15. Nästa möte 
Nästa möte 4 mars 2025 kl 18:30.  
 

16. Avslutning 
Ordförande tackade för ett trevligt möte och avslutade mötet 
 
 
 
 
 
 
 
 
………………………………….    …………………………………… 
Protokollförare     Justeras 
Lillvi Dellgren      Anette Håkansson 
 
 

……………………………….. 
Justeras 
Petra Forslund 
Ordförande 


